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Protokół Nr XXXVI /2013 

z  XXXVI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 24 kwietnia 2013 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad XXXVI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.00 otworzył XXXVI 

sesję  i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Ad. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Wręczenie nagród Burmistrza Miasta – Gminy Stryków za wysokie wyniki sportowe 

w dziedzinie sportu i kultury fizycznej. 

6. Zatwierdzenie protokołu z XXXIV  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 15 

marca  2013 r. 

7. Zatwierdzenie protokołu z XXXV  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 29 

marca  2013 r. 

8. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM 

z działalności w okresie między sesjami. 

9. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

10. Informacja Burmistrza M-G Stryków  dot. zmian w studium uwarunkowań i 

kierunków rozwoju Gminy i zmian w planach miejscowych. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  zmian w budżecie Gminy Stryków na 2013 rok, 

b)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków, 

c)  zaciągnięcia kredytu długoterminowego i pożyczki długoterminowej, 

d)  ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet przewodniczącym organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Stryków, 

e) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw z dotychczasowymi 

dzierżawcami  części nieruchomości, 
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f) zmieniająca uchwałę Nr XIV/98/2011 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 28 

września 2011 r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia 

inkasentów i stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso tych należności, 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów,  

h) zmieniająca uchwałę Nr XXXIV/260/2013 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 

15 marca 2013 r. w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Stryków w 2013 roku, 

i) zmieniająca uchwałę Nr XLIV/353/2010 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 

19 lutego 2010 r. w sprawie ustalenia regulaminu targowiska miejskiego w 

Strykowie, 

j) ustalenia dziennych stawek opłaty targowej. 

 

12. Interpelacje i zapytania. 

13. Wolne wnioski i sprawy różne. 

14. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

15. Zamknięcie obrad. 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków wnioskował o zdjęcie z porządku obrad 

XXXVI sesji pkt 5 Wręczenie nagród Burmistrza Miasta – Gminy Stryków za wysokie 

wyniki sportowe w dziedzinie sportu i kultury fizycznej ze wglądu na odbywające się w 

tym czasie w szkołach egzaminy gimnazjalne i umieszczenie punktu o w/w treści w porządku 

obrad sesji , która odbędzie się w miesiącu maju 2013 r. 

Głosowanie wniosku : 15 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

Porządek obrad po zmianie : 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XXXIV  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 15 

marca  2013 r. 

6. Zatwierdzenie protokołu z XXXV  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 29 

marca  2013 r. 

7. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM 

z działalności w okresie między sesjami. 

8. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

9. Informacja Burmistrza M-G Stryków  dot. zmian w studium uwarunkowań i 

kierunków rozwoju Gminy i zmian w planach miejscowych. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  zmian w budżecie Gminy Stryków na 2013 rok, 

b)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków, 

c)  zaciągnięcia kredytu długoterminowego i pożyczki długoterminowej, 

d)  ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet przewodniczącym organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Stryków, 

e) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw z dotychczasowymi 

dzierżawcami  części nieruchomości, 
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f) zmieniająca uchwałę Nr XIV/98/2011 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 28 

września 2011 r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia 

inkasentów i stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso tych należności, 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów,  

h) zmieniająca uchwałę Nr XXXIV/260/2013 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 

15 marca 2013 r. w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Stryków w 2013 roku, 

i) zmieniająca uchwałę Nr XLIV/353/2010 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 

19 lutego 2010 r. w sprawie ustalenia regulaminu targowiska miejskiego w 

Strykowie, 

j) ustalenia dziennych stawek opłaty targowej. 

 

11. Interpelacje i zapytania. 

12. Wolne wnioski i sprawy różne. 

13. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

14. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował , że realizacja wniosku w 

sprawie zaproszenia na sesję Dyrektora Generalnej Dyrekcji dróg Krajowych i Autostrad  

została odłożona ze względu na brak informacji dot. przybudowy drogi krajowej Nr 14 oraz 

przebudowy ronda w Sosnowcu. 

Głosowanie nad porządkiem obrad po zmianie : 15 głosów za bez głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się 

 

Ad. 4  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 

XXXVI   sesji R M w Strykowie w następującym składzie: 

1) radny Teodor Kołodziejczyk  

2) radny Grzegorz Kozłowski 

3) radny Czesław Polit 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

14 głosów za bez głosów przeciwnych i 1 wstrzymujący się 

 

Ad. 5 Zatwierdzenie protokołu z XXXIV  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w 

dniu 15 marca  2013 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag i wpisów do protokołu z XXXIV sesji podczas obrad XXXVI sesji nie złożono. 

 

 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XXXIV sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  
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Ad. 6 Zatwierdzenie protokołu z XXXV  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w 

dniu 29 marca 2013 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag i wpisów do protokołu z XXXV sesji podczas obrad XXXVI sesji nie złożono. 

 

 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XXXV  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 7 Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących 

Komisji RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  Paweł Kasica poinformował, że w okresie 

między sesjami brał udział w posiedzeniach Komisji RM oraz w bieżącej pracy biura Rady 

Miejskiej. 

Przewodniczący rady poinformował, że do Rady Miejskiej w Strykowie wpłynęły: 

 sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Strykowie w 2012 roku, 

  sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w 2012 roku, 

 sprawozdanie z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Stryków z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na rok 2012 , 

 ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2012 . 

 

Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 

radny Włodzimierz Grochocki poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie, była to 

wizja w terenie zalewu w Strykowie, podczas której sprawdzano ład i porządek wokół zalewu 

oraz wykonanie prac modernizacyjnych wokół zalewu tj. m.in. skatepark, ścieżki rowerowo-

piesze. 

Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Grzegorz Kozłowski  
poinformował o dwóch posiedzeniach Komisji w okresie międzysesyjnym: na pierwszym 

posiedzeniu Komisja omawiała sytuację służby zdrowia i odwiedziła remontowaną 

przychodnię w Strykowie. Na drugim posiedzeniu Komisja zapoznała się z informacją dot. 

możliwości i perspektyw organizacji opieki i wspierania rozwoju dzieci do lat 3 na terenie 

Gminy Stryków  oraz stanem organizacji  w zakresie opieki nad dziećmi do lat 5 na dzień 

dzisiejszy i perspektywy na lata następne. Przewodniczący Komisji podkreślił, że informacje 

dot. w/w tematów zostały dobrze przygotowane przez pracowników Urzędu. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 

radny Czesław Polit poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie , na którym 

Dyrektor ZGKiM w Strykowie przedstawił informację dotyczącą funkcjonowania 

oczyszczalni ścieków dla miasta i gminy Stryków oraz funkcjonowania stacji uzdatniania 

wody w Strykowie po modernizacji. 

Na posiedzeniu Komisja opiniowała również projekty uchwał na dzisiejszą sesję. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radna Andrzej Pożarlik poinformował , że 

Komisja na posiedzeniu w kwietniu zajęła się omówieniem sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy za rok 2012. Komisja oceniła pozytywnie sprawozdanie  i podkreśliła dobrą 

pracę i duże zaangażowanie urzędu w wykonaniu budżetu na rok 2012. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 

radna Anna Ślęzak poinformowała, że Komisja odbyła w miesiącu kwietniu 2013 r. jedno 

posiedzenia, na którym opiniowała projekty uchwał na dzisiejszą sesję oraz zapoznała się z 

informacją o zaawansowaniu przetargów na zadania inwestycyjne przyjęte w budżecie na rok 

2013. 

 

Ad. 8. Informacja Burmistrza Miasta-Gminy Stryków z działalności w okresie 

między sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Jankowski mówił o najważniejszych tematach, którymi zajmował się w 

ostatnim okresie: 

 spotkanie z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad w Łodzi na temat 

budowy ronda w Sosnowcu Pieńki i budowy drogi na teren przemysłowy Sosnowiec 

Pieńki. Opinii z GDDKiA w Warszawie na temat koncepcji przebudowy węzła 

autostradowego na dzień dzisiejszy nie ma, czekamy na nią wspólnie z GDDKiA w 

Łodzi, wiąże się to z rozbudową firm, które są w tej okolicy. W Sosnowcu Pieńki 

firma niebawem przystąpi do budowy ronda. Główne założenie tej budowy jest takie, 

że musi być opracowana taka koncepcja, aby ruch na drodze krajowej odbywał się 

płynnie. 

 w dniu dzisiejszym odbędzie się spotkanie z przedstawicielami PKP odnośnie 

rozwiązania kwestii działek kolejowych przy dworcu PKP w Strykowie. Trzeba 

ustalić pewne reguły, które umożliwią wykonanie tego dworca, jak również przejęcia 

działek, które nas interesują.  

 kolejne firmy są zainteresowane inwestowaniem na terenie naszej gminy, odbywają 

się kolejne spotkania z firmami, które chcą lokalizować się w Gminie Stryków. 

Odbyło się spotkanie z firma, która poszukuje terenów dla lokalizacji swojej siedziby, 

wskazane są trzy miejsca w  województwie łódzkim, Gmina Stryków przedstawiła 

wszystkie swoje  oferty  z całej gminy.  

 do czerwca ma zostać odtworzona ul. Batorego w Strykowie, która była 

wykorzystywana podczas budowy autostrady, odbywał się nią ruch z bocznicy 

kolejowej.  

 po uzyskaniu pozwolenia na budowę firma Eurovia przystąpi do budowy ul. 

Zakładowej. 

 otrzymaliśmy w rankingu Pulsu Biznesu Filary Polskiej Gospodarki wyróżnienie 

„Samorządowy Menedżer Regionu 2012 w województwie łódzkim”. Burmistrz 

wyróżnienie odebrał  podczas uroczystości, która odbyła 23 kwietnia w Klubie 

Palladium w Warszawie. Filary Polskiej Gospodarki przyznawane są firmom z całej 

Polski już od kilku lat, a wśród gmin przeprowadzono plebiscyt, mający na celu 

uhonorowanie liderów wśród jednostek samorządu terytorialnego. TNS Pentor 

zwrócił się do wszystkich gmin w Polsce z prośbą o wskazanie samorządów, o 

których można powiedzieć, że są liderami w regionie. Samorządowcy spośród gmin 

w danym województwie wybierali jedną – w ich ocenie lidera w regionie. Dokonując 

wyboru nie mogli wskazać własnej gminy. Dodatkowo spośród wszystkich gmin w 

danym województwie poproszono respondentów o wskazanie samorządów gminnych 

z ich województwa, które są liderem pod względem takich kryteriów jak: tempo 

rozwoju, pozyskanie pieniędzy unijnych, wspieranie przedsiębiorców, działających na 
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terenie danej gminy, konsolidację społeczności lokalnej. Organizatorem był Dziennik 

Puls Biznesu pod patronatem Ministerstwa Skarbu.  

 

Ad. 9. Informacja Burmistrza M-G Stryków dot. zmian w studium uwarunkowań i  

kierunków rozwoju Gminy i zmian w planach miejscowych. 

 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Miasta-Gminy Stryków poinformowała, że 

opracowanie Studium jest na etapie po pierwszym uzgodnieniu, nie wszystkie instytucje 

wniosły uwagi, a te instytucje, które wniosły uwagi są uwzględnione i wysłane do kolejnych 

uzgodnień. Najwięcej uwag wniósł Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska. W ubiegłym 

miesiącu odbyło się spotkanie z przedstawicielami RDOŚ-u i Parku Krajobrazowego 

Wniesień Łódzkich, na którym były rozpatrzone wszystkie uwagi. Wydawało się, że 

wszystkie sprawy zostały omówione i uzgodnione, jednak po spotkaniu RDOŚ wniósł kolejne 

uwagi, które zostały przesłane do wykonawcy, rozpatrzone i uwzględnione oraz wysłane po 

raz kolejny do uzgodnienia. Czas na uzgodnienie do jest 21 dni. Po połowie maja nastąpi 

wyłożenie Studium do publicznego wglądu, które będzie trwało 3 tygodnie, przez 2 tygodnie 

będzie można składać uwagi, później kolejne 2 tygodnie na rozpatrzenie uwag, czyli ich 

uwzględnienie lub nie, następnie  będzie można uchwalić Studium. W przybliżeniu czeka nas 

ok. 3 miesiące prac.  

 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmian w budżecie Gminy Stryków na 2013 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Nie było dyskusji nad projektem uchwały. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Nie było dyskusji nad projektem uchwały. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

c) zaciągnięcia kredytu długoterminowego i pożyczki długoterminowej, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Nie było dyskusji nad projektem uchwały. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  
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d) ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet przewodniczącym organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Stryków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Nie było dyskusji nad projektem uchwały. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

e) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw z dotychczasowymi 

dzierżawcami  części nieruchomości, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Nie było dyskusji nad projektem uchwały. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

f) zmieniająca uchwałę Nr XIV/98/2011 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 28 

września 2011 r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego 

i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów 

i stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso tych należności, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Nie było dyskusji nad projektem uchwały. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów,  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Dyskusja. 

Radny Bogdan Walczak mówił :  

Proszę o uszczegółowienie ostatniego zdania , o co tu chodzi? 

Radny odczytał zapis z projektu uchwały: ,,W zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi Gmina Stryków przejmuje 

na siebie obowiązek wyposażenia nieruchomości w pojemniki oraz worki służące do 

selektywnego zbierania odpadów komunalnych, a także zapewni odpowiednie standardy 

sanitarne i techniczne podczas świadczenia usługi odbioru, w celu ochrony zdrowia ludzi i 

środowiska.” 

Radny poprosił o uszczegółowienie zapisu o brzmieniu : 

,,a także zapewni odpowiednie standardy sanitarne i techniczne podczas świadczenia 

usługi odbioru, w celu ochrony zdrowia ludzi i środowiska.” 
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Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków udzieliła odpowiedzi i 

poinformowała , że Gmina umową nałoży na przedsiębiorcę odbierającego odpady, który 

wygra przetarg , obowiązek czyszczenia pojemników oraz sprzątania terenu , na którym stoją 

pojemniki. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

h) zmieniająca uchwałę Nr XXXIV/260/2013 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 15 

marca 2013 r. w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stryków 

w 2013 roku, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Nie było dyskusji nad projektem uchwały. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

i) zmieniająca uchwałę Nr XLIV/353/2010 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 19 

lutego 2010 r. w sprawie ustalenia regulaminu targowiska miejskiego w 

Strykowie, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radni przed głosowaniem nad projektem uchwały otrzymali mapę poglądową z podziałem 

targowiska na sektory. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków wniosła autopoprawkę do w/w 

projektu uchwały polegającą na dodaniu w ust. 6 wyrażenia ,, z planem sektorów ˮ.            

W związku z autopoprawką ust. 6 otrzymuje  brzmienie:  

„6. Targowisko oznaczone jest  tablicą informacyjną - "Targowisko Miejskie 

w Strykowie” z planem sektorów i cennikiem.” 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków poinformował, że Komisja 

Rolnictwa rozszerzyła zasięg sektora rolnego i oznakowanie go od wjazdu bramą zachodnią 

na targowisko  po lewej stronie. 

Dyskusja. 

Radny Witold Śliwkiewicz pytał , w którym roku zostało do użytku oddane targowisko? 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała , że w 2009 roku. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

ust. 8 w brzmieniu:  „8. Wyłączność  rezerwacji miejsc sprzedaży w sektorze A mają rolnicy. 

Pozostawia się strefę bez rezerwacji w sektorze A  w pierwszym szeregu stoisk po prawej 

stronie bramy wjazdowej południowej wzdłuż ogrodzenia od ulicy Targowej ” . 

Wojewoda może uchylić taki zapis, bo targowisko ma już w swojej nazwie ,,miejskie ˮ. Nie 

robiłbym tu takiej wyłączności .Dlaczego rolnik a nie handlowiec? 

Jeżeli chodzi o wskazanie na mapie sektora rolnego gdzie rozstawia się rolnicy , a  z tyłu 

zostają wiaty to będą one nie funkcjonalne. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił: 
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Te wszystkie zmiany to są propozycje Komisji Rolnictwa na wniosek rolników. My ze swej 

strony nic tu nie wprowadzamy. 

Radny Czesław Polit mówił: 

Komisja Rolnictwa poszła jeszcze dalej i sektor od bramy południowej został wydzielony dla 

sprzedawców warzyw. Wnioski Komisji były takie :  uważamy , że to gmina wybudowała 

targowisko i możemy dyktować warunki stojąc na straży interesów rolników.  

Handel w kwaterach oznakowanych na żółto , czerwono , niebiesko – tam handluje kto chce 

dlatego ten zapis uszczegółowiony. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił: 

Po części zgadzam się z uwagą Pana Walczaka, można zawrzeć zapis ,, sprzedawcy 

produktów rolnych ˮ… 

Radny Witold Śliwkiewicz mówił: 

Już 16 września 2009 roku ,,Wieści…ˮ pisały , ze Komisja Rolnictwa zajmowała się tą 

sprawą. Stawiam więc wniosek formalny  o zamknięcie dyskusji nad projektem uchwały i 

przejście do głosowania nad nią.   

Głosowanie wniosku radnego Śliwkiewicza: 

12   głosów za  

1 głos przeciwny  

2 głosy wstrzymujące się  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką :  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

 

j) ustalenia dziennych stawek opłaty targowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Nie było dyskusji nad projektem uchwały. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 12. Interpelacje i zapytania. 

 

Nie zgłoszono interpelacji i nie złożono zapytań. 

 

Ad. 13. Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Radny Witold Śliwkiewicz pytał jak wygląda sytuacja związana z wypowiedzeniem umowy 

Spółce Remedium.   

 

Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiedział, że celem prowadzonych rozmów nie jest 

wypowiedzenie umowy, ale rozwiązanie problemu, czyli rozdzielenie się od Głowna w 

zakresie podstawowej opieki zdrowotnej. Czekamy na opinie w sprawie, która odpowie na 

pytanie, czy taki podział jest możliwy i zgodny z  umową zawartą pomiędzy ministerstwem a 

Miastem Głowno a chodzi przede wszystkim o porozumienie zawarte w sprawie 

restrukturyzacji. Jeżeli opinia będzie pozytywna to będą dalsze rozmowy na ten temat.  
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Pan Kazimierz Chamerszmit sołtys wsi Niesułków Kolonia prosił o sprzątnięcie worków ze 

śmieciami po sprzątaniu przy drodze, które było kilka tygodni wcześniej. Przy skrzyżowaniu 

drogi 708 z drogą gminną zatrzymują się samochody, gdzie powstaje wysypisko śmieci. Pan 

sołtys prosił o uprzątniecie tych śmieci. 

 

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że worki nie mogły być uprzątnięte ze względu 

na niską temperaturę, bo pękały, teraz sukcesywnie wszystko będzie uprzątnięte. My 

sprzątamy śmieci z terenów gminnych, jeżeli śmieci leżą na działce prywatnej bądź przy 

drodze powiatowej czy wojewódzkiej to powiadamiamy właściciela działki lub zarządcę 

danej drogi.  

 

Pani Alicja Miszczak sołtys wsi Bartolin także poinformowała o dwóch wysypiskach śmieci 

przy drodze w miejscowości Cesarka i przy wyjeździe z Bartolina przy polach. 

 

Radny Karol Lenart wnioskował o wystąpienie do Starostwa Powiatowego w Zgierzu o 

naprawę drogi w Bartolinie naprzeciwko posesji pani sołtys.  

 

Radny Witold Śliwkiewicz pytał, czy nie można byłoby przywrócić placówki KRUS –u 

chociaż jeden raz w tygodniu oraz czy jest możliwość przeznaczenia 2 tysięcy zł na nagrodę 

dla Zbigniew Bródki z Domaniewic za zdobycie Pucharu Świata w łyżwiarstwie szybkim a 

obecnie przygotowuje się do olimpiady.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiedział, że w naszej gminie obowiązuje regulamin 

przyznawania stypendium, z którego wynika, którzy zawodnicy mogą korzystać ze 

stypendium.  

 

Pan Zbigniew Kos sołtys wsi Swędów poprosił o interwencje w sprawie niedziałającej 

sygnalizacji świetlnej w Szczawinie, może to doprowadzić do tragedii.   

 

Radny Grzegorz Kozłowski mówił, że na prywatnej działce przy ul. Kolejowej, gdzie miał 

być budowany blok mieszkalny, a jej właściciel zmarł, zaczyna robić się wysypisko śmieci. 

Radny prosił o skontaktowanie się ze spadkobiercami. 

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza Miasta-Gminy Stryków powiedziała, że Urząd 

postara się dotrzeć do spadkobierców w/w działki.  

 

Pan Ryszard Miśkiewicz sołtys wsi Sosnowiec mówił o potrzebie posprzątania drogi od 

ronda w Sosnowcu w kierunku na Zgierz i drogi do Spedimexu, chodzi o posprzątanie za 

ekranami.      

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica pytał o komunikacje samorządową. 

 

Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował, że jeżeli rady gminy samorządów wyrażą 

zgodę na uzgodnią propozycje, to komunikacja ruszy od września. Największą część w sensie 

finansowym ma ponieść miasto Zgierz, natomiast Starostwo Powiatowe w Zgierzu, Gmina 

Aleksandrów Łódzki i Gmina Stryków porównywalnej części, najmniejsze koszty poniesie 

Gmina Zgierz. Dla budżetu Gminy Stryków to koszt 100-120 tys. zł na rok.  
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Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica podziękowała panu Burmistrzowi za 

wykonanie łącznika drogi w Rokitnicy.  

 

Radny Bogdan Walczak pytał, czy zostało wystosowane wystąpienie do właściciela posesji 

na ul. Sowińskiego w Strykowie, gdzie obecnie jest hodowla dzikich zwierząt i ona się 

powiększa. Stwarza to pewne niebezpieczeństwo.     

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza Miasta-Gminy Stryków odpowiedziała, że w 

ubiegłym roku było wystosowane pismo w tej sprawie, ale nie odniosło żadnego skutku.  

 

Radny Andrzej Pożarlik ponownie wnioskował o odnowienie grobu nieznanego żołnierza 

na cmentarzu przy ul. Legionów w Strykowie oraz o uporządkowanie terenu wokół grobu.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiedział, że został już odnowiony grób na cmentarzu 

katolickim, w planach są dalsze prace związane z odnawianiem mogił im miejsc pamięci na 

innych cmentarzach.  

 

Pan Arkadiusz Przygodzki sołtys wsi Dobra mówił o ul. Wodnej w Dobrej – pytał czy jest 

możliwość zrobienia chodnika dla dzieci, ponieważ ruch na tej ulicy jest coraz większy i 

zrobiło się niebezpiecznie dla pieszych. Pan sołtys prosił o wyfrezowanie pieńków po 

ściętych drzewach przy tej ulicy.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiedział, że z tymi dwoma tematami zwróci się do 

Starostwa Powiatowego w Zgierzu, zarządcy tej drogi i wskaże, że jest konieczność budowy 

chodnika.  

 

Ad. 14. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący  Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XXXVI sesji RM radny 

Czesław Polit odczytał protokół  Komisji Uchwał i Wniosków i poinformował , że Komisja 

nie przyjęła żadnych wniosków i uchwał.  

Głosowanie :  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 15. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie przypomniał radnym o obowiązku 

złożenia do końca kwietnia tego roku oświadczenia majątkowego za rok 2012 .  

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXXVI  sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 11.15  

dokonał zamknięcia sesji. 

 

Protokółowała: 
Z. Kubiak 

E. Tomczak                                                                                    Przewodniczący  

          Rady Miejskiej w Strykowie 

                                                                                        Paweł  Kasica 


